
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XX/2016 

z XX-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 28 czerwca 

2016 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 15:50. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 13 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

-  Zastępca Skarbnika Miasta                   - Marzena Krzemińska 

-  Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia 

   Komunalnego                                       -  Damian Artuszewski 

-  Adwokat                                              - Tomasz Kwiatkowski 

- Zawodnicy Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego „Olimpia” – Sebastian  

  Prokop, Albert Mederski, , Cezary Pleta, Filip Suliński. 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego             - Dariusz Sobaszkiewicz, Katarzyna Markowska,  

                                                                Alina Gurzyńska 

- Przewodniczący Miejskiej Rady Seniorów – Lech Bober 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIX-tej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej  

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2016-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie     

    na 2016 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  
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    Gminie Kurzętnik na realizację rocznego monitoringu poeksploatacyjnego składowiska  

    odpadów komunalnych w Lipowcu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

      Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego z przeznaczeniem na   

      pokrycie części kosztów konserwacji rzeki Groblica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dla Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie  

      szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości    

      stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w  

      międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym. 

12. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

13. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia XX-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 13 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.                                       

Wśród zaproszonych gości byli obecni Sebastian Prokop, Filip Suliński, Cezary Pleta, Albert 

Mederski- zawodnicy Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego „Olimpia”. 

Burmistrz Józef Blank pogratulował trenerowi i zawodnikowi Sebastianowi Prokopowi, oraz 

pozostałym zawodnikom za wysokie wyniki sportowe w kickboxingu i taekwondo życząc 

jednocześnie dalszej determinacji w osiąganiu kolejnych sukcesów i rozwoju kariery 

sportowej, wręczając listy gratulacyjne wraz nagrodami, a list gratulacyjny wraz z nagroda 

dla nieobecnego Patryka Jankowskiego przekazał na ręce trenera Sebastiana Prokopa. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego Rafała 

Boguckiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie w obecności 

12 radnych wybrała radnego – Rafała Boguckiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – L. Karczyńska odczytała wniosek Burmistrza Nowego 

Miasta Lubawskiego o wprowadzenie zmian w porządku obrad. Wniosek stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. Następnie poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad w pkt 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego z przeznaczeniem na   pokrycie części 

kosztów konserwacji rzeki Groblica. 
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Rada Miejska jednomyślnie w obecności 12 radnych przyjęła proponowaną zmianę. 

Rada Miejska nie wniosła innych zmian do porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – L. Karczyńska przedstawiła porządek obrad XX- tej 

sesji Rady Miejskiej.                                                    

Ad. pkt 4 

Protokół z XIX-tej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny Mieczysław Kubacki nie zgłosił uwag do protokołu.   

Pozostali radni również nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z XIX-tej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie w 

obecności 12 radnych.                                                    

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

Radny – K. Hoppe 

Kilka lat temu pytałem o powiększenie strefy  bezwizowego ruchu z Obwodem 

Kaliningradzkim. Zostaliśmy sprzedani na rzecz województwa zachodniopomorskiego, 

miasta Gdańsk i powiatu gdańskiego. Zostaliśmy wykreśleni, natomiast oni zostali wpisani. 

Pan Marek Gustaw Brzezin  stwierdził, że ta strefa zostanie najprawdopodobniej powiększona 

. Zaczął się konflikt ukraiński i tak naprawdę ten pomysł umarł śmiercią naturalną, czy on 

jeszcze żyje.  

Burmistrz – J. Blank 

Bieżących informacji w tej chwili nie mam, bo to dzisiaj nie było przedmiotem moich 

zainteresowań na chwilę obecną. Natomiast z tego co wiem wszystkie te działania mogące 

wpłynąć na rozszerzenie strefy kontaktów bezwizowych z Rosją na etapie konfliktu 

krymskiego zostały zamrożone i nic w tym zakresie dalej się nie działo. Myślę, że to jest 

dobry moment, wchodzenie w partnerstwo i ewentualnie złożenie wniosku do Urzędu 

Marszałkowskiego o podjęcie działań w tym zakresie z możliwością uwzględnienia czy 

rozszerzenia  tego partnerstwa przygranicznego  na całe terytorium  województwa. Takie 

pismo przygotujemy i złożymy do Urzędu Marszałkowskiego. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 
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Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni nie wnieśli ustnie zapytań.  

Ad. pkt. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2016-2035. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XX/122/2016 – stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie  

na 2016 r. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XX/123/2016 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  Gminie 

Kurzętnik na realizację rocznego monitoringu poeksploatacyjnego składowiska odpadów 

komunalnych w Lipowcu. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XX/124/2016 – stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Samorządowi 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z przeznaczeniem na  pokrycie części kosztów 

konserwacji rzeki Groblica. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XX/125/2016 – stanowi zał. nr 8 do protokołu.  
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Ad. pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia dla Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie szczegółowych 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych 

dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym 

współzawodnictwie sportowym. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XX/126/2016 – stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Ad. pkt 12 

Z uwagi na brak zapytań odpowiedzi nie było. 

 

Ad. pkt 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XX-tej sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

Rafał Bogucki                                                                                Marcin Deja                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

 

 

                                    

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

 


